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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 12 september 2022 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Marcel Boogaerts lid Landelijke Gilde Schiplaken 
Gerard De Vries lid persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Margo De Keyser  bibliotheek 
Georges Devroey lid Davidsfonds 
 
Verontschuldigd: 
 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
 
 
1 .            RONDLEIDING BIBLIOTHEEK 
 
Margo de Keyser geeft ons een heel degelijke en duidelijke uitleg over de werking/mogelijkheden van 
de bibliotheek. Heel hartelijk bedankt hiervoor Margo en Audrey om dit te organiseren. 
 
2 .            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Zijn er op de vragen die gesteld worden in het verslag al antwoorden? 
- Gebruik cultuurhuis: momenteel zijn er nog steeds Oekraïners in het cultuurhuis aanwezig, dus dit 

kan nog niet verhuurd worden. Er wordt de vraag gesteld (nogmaals) of het lokaal aan de 
Lievekensbossen (tennisterrein) kan gehuurd worden. Audrey gaat dit op het CBS vragen. 

- Er wordt voorgesteld om toch een moment of dergelijks te organiseren over dementie/levenseinde 
enz. Ook folders van de Koning Boudewijnstichting zijn nuttig. Tilly zal dit nagaan en zich verder 
informeren.  Indien we er meer info over hebben zullen we dit ook in de nieuwsbrief publiceren. 

- De info betreffende seniorenreis/seniorenfeest is wel degelijk op de lichtkrant verschenen. 
- Willy vraagt hoe de stand van zaken is i.v.m. de vraag voor info naar verenigingen toe. Dit is lopende. 

Normaal tegen Boortmeerbeek Feest, nl. 9 oktober zal het infoboekje verschijnen met deze info. 
 

3.              EVALUATIE SENIORENUITSTAP/SENIORENREIS 
 
Evaluatie seniorenreis/seniorenfeest. Dit wordt als zeer goed ervaren. 
De vraag wordt gesteld waarom er minder deelnemers waren. Dit wordt beschouwd als een tendens 
voor alle activiteiten, na de corona.  
Er wordt ook de vraag gesteld waarom er een actief en een niet actief programma is. Er wordt ook de 
vraag gesteld of de kostprijs niet te duur is voor sommige mensen. (Nu was het 45,00 EUR i.p.v. 40,00 
EUR) 
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Tips nieuwe uitstap 15 juni 2023: boottocht kanaal (kostprijs), Wervik.  
Ideeën steeds welkom. 
 
4. BOORTMEERBEEK FEEST 9 OKTOBER 2022 

 
Er wordt de vraag gesteld waarom de datum is verandert? 
Omdat er een activiteit van een vereniging op 2 oktober doorging, maar is dit een goede zaak? 
Aangezien de sporthal nog niet terug open is, mogen de verenigingen dan toch drank verkopen? Indien 
de vraag zich stelt, zullen we dit voorleggen aan het CBS. 
 
 
5. STREEKUITJE 4 OKTOBER 2022 & 22 NOVEMBER 2022 
 
De info betreffende deze streekuitjes wordt uitgedeeld en is al of zal nog verschijnen op de 
nieuwsbrief. Er wordt aangehaald dat minder mobiele mensen niet kunnen deelnemen hieraan. 
Natuurlijk mogen mensen met hun auto naar de activiteit komen, indien gewenst. 
 
6. VARIA 

 
-Plusmagazine wordt aangehaald als een goed magazine voor de senioren. Dit betreft een magazine 
voor 50-plussers, betalend, via Knack magazine. Er wordt gevraagd om dit ev. te vermelden via de 
nieuwsbrief? 
-Er wordt de vraag gesteld waarom Boortmeerbeek de volgende vaccinaties voor zijn bewoners niet in 
Kampenhout laat doorgaan? 
-Er is op 21 november 2022 een voorleesmoment in de bibliotheek van Boortmeerbeek. Indien er 
mensen wensen in te schrijven, kunnen ze dit steeds laten weten aan Tilly. 
Tilly, Johan, Stany, Francine en Marcel gaan al. 
 
FOYER DE LORK 
Op 22 november is het overleg van Foyer De Lork, hopelijk komt er dan meer duidelijkheid over de 
stand van zaken kwestie van de directie. 
 
VERKEER 
De triatlon van 11/09/2022 heeft voor wat verwarring in de omleiding gezorgd en overlast. 
Dit was ook heel laat gecommuniceerd, via brief de vrijdag voor de triatlon. 
Er wordt ook de vraag gesteld gaat de Blokstraat nu afgesloten blijven, terwijl dit eigenlijk maar een 
tijdelijke oplossing is, en al bijna 3 jaar duurt. 
 
VARIA 
-Herman vraagt hoe de stand van zaken i.v.m. de statuten van de seniorenraad is. 
-Herman vraagt of we terug een memorandum gaan opstellen, waar trouwens de vorige keer niets 
mee gedaan is. 
-Enkele jaren geleden is er ook al eens sprake geweest van de gele doos voor senioren. (Wordt in de 
koelkast bewaard, medische gegevens, identiteit bewoner, enz.) In de omliggende gemeente nl. 
Kampenhout en Haacht wordt er hiermee gestart. Dit is een perfect voorbeeld dat we samen met de 
gezondheidsraad kunnen uitwerken. 
-Stany, Willy, Francine, Herman, Patrick en Tilly zullen plaatsnemen in de vergadering ter voorbereiding 
van de volgende seniorenraad, indien dit nodig is. 
-De volgende vergadering van de seniorenraad zal doorgaan op maandag 7 november 2022 om 09.30 
uur in de raadzaal van het gemeentehuis. 
 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


